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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Balogh Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Mikor kapják meg fizetésüket Pécs János fantomszövetkezetének tagjai?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány az 1797/2014 . (XII . 19.) számú Kormányhatározatban hagyta jóvá a TÁMOP -

2.4 .3 .F-14/1-2014-0002 azonosító számú, „Komplex Térségfejlesztési Környezettudato s
Munkáltatói Program a Hátrányos Helyzet ű , Alulképzett Munkaerő Tömeges Foglalkoztatás a

Érdekében” című projekt megvalósítását, amely kiemelt projektnek minősül 2,54 milliárd

forint önerővel, 53,5 %-os intenzitású EU-támogatással . A pályázatban az Első Magyar

Környezettudatos Szociális Országos Szövetkezet (ESZOSZ) legf őbb vállalása az volt, hogy

minimum 2700 fő hátrányos helyzetű munkavállalót foglalkoztat a korábban együttműködés i

megállapodást kötött erdészetek illetékességi területén keletkező erdészeti melléktermék

hasznosítására.

Az Első Magyar Környezettudatos Szociális Országos Szövetkezettel kapcsolatos kérdéseim a

következők :

1 . Megalakulása óta hány hátrányos helyzetű , munkanélküli embernek adott munkát a
szövetkezet? Jelenleg hányan és milyen típusú munkát végeznek a szövetkezet keretein belül ,
az ország mely területein? Mekkora bér jár a munkavégzésért ?
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2. Megalakulása óta összesen hány hátrányos helyzet ű , munkanélküli ember vett részt

kötelező orvosi vizsgálaton, kapott munkavédelmi tájékoztatót, illetve az adott munkakö r
elvégzéséhez szükséges oktatást? A képzésbe bevontak milyen támogatásban részesülnek a

képzés ideje alatt?

3. Az eddigiekben milyen módon történt az összegyűjtött erdészeti melléktermékek

hasznosítása, ami az ESZOSZ honlapja szerint a szövetkezet fő tevékenységi területe?
Mekkora bevételhez jutott a szövetkezet az erdészeti melléktermék értékesítésén keresztül?
Kik, illetve milyen szervezetek részére történt az értékesítés ?

4. A közel 3 milliárd forint összegű uniós támogatásnak mekkora aránya került eddi g
felhasználásra? Pontosan milyen költségeket fedezett eddig a szociális szövetkezet az unió s
támogatásból? Hány alkalmazottat foglalkoztat a szövetkezet működtetésére?

5. Van-e tudomása arról, hogy Jászapáton a szociális szövetkezetben munkát vállaló embere k
július 10-éig nem kapták meg a fizetésüket, és az ESZOSZ azt írta közleményében, hogy

„előre nem látható, adminisztratív, informatikai problémák merültek fel bérprogramunkban” ?
Mi akadályozza a bérek kifizetését és mit tesz a Miniszter Úr, hogy ne maradjanak az
emberek mindenféle ellátás nélkül?

Tételes válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . augusztus 3 .

Tisztelettel :

Dr. Szél Bernadett
LMP
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